

# 往跑馬地馬場之路線圖

## ROUTE MAP TO HAPPY VALLEY RACECOURSE

賽馬日  
Race Day



- A 馬房彎露台 Stable Bend Terrace  
賽馬博物館 Racing Museum  
滿貫廳 Moon Koon Restaurant
- B 快活看台 Happy Valley Stand
- C 聯合看台 Pavilion Stand, Adrenaline

- D 會員看台第三座 Members Stand III
- E 會員看台第一座及第二座, 會員正門入口 Members Stand I & II, Members Main Entrance
- F 先駿廊 Leading Edge
- G 公眾看台, 公眾入口 Public Stands, Public Entrance

Dinner Venue:  
Box B702-B703, 7/F,  
Happy Valley Stand,  
Happy Valley Race-  
course

# MAP & ROUTE MAPS 地圖及路線圖

Happy Valley Racecourse  
跑馬地馬場

All the boxes at the racecourse are assigned an alpha-numeric address number. The address number is designed to facilitate Members and guests to locate a box via the shortest route.

- 1/ Each box has an alpha-numeric address.
- 2/ The alpha code identifies the entrance.
- 3/ The 3-digit code indicates the floor and the box location on the floor.

- 4/ For example, the address of the Members Box (M2 3/F - Home Straight) is E307.  
E - Members Stand I Entrance, labelled as Entrance "E"  
3 - 3rd floor  
07 - Box number on that floor.

- 5/ To locate the Members Box (M2 3/F - Home Straight) (E307), you and your guests simply enter via the entrance labelled E, then take the lifts to the 3/F.

馬場內各廬房均附有一個由英文字母及數字組成的編號，以幫助會員和來賓採用最快捷的途徑前往廬房。

一/ 每個廬房均附有一個由英文字母及數字組成的編號

二/ 英文字母表示入口位置

三/ 三個位數字表示廬房所在的樓層及位置

- 四/ 例如，會員廬房(二座三樓-長約蘭)的編號為E307：  
E- 第一座會員看台入口為「E」入口  
3- 三樓  
07- 於該層的廬房編號

五/ 前往會員廬房(二座三樓-長約蘭) (E307)，會員及來賓只須經會員看台第一座入口(「E」入口)進場，再使用升降梯前往三樓。

